
Zápisnica z Výročnej členskej schôdze 
 
oddielu rýchlostnej kanoistiky Slávie UK zo dňa 2017.01.11 v lodenici FTVŠ UK Bratislava 
o 17:30.00 hod. 
 
Prítomných 27 členov 
 
Program: 
 

1. Predseda klubu Miroslav Haviar zahájil schôdzu a navrhol program, ktorý sa 
odsúhlasil. 
 
2. Pretekársku činnosť za rok 2016 zhodnotil Peter Pecsuk. Konštatoval zlepšenie 
oproti minulosti. Na jeho návrh klub ocenil najlepších športovcov za rok 2016, 
Katarínu Pecsukovú a Tomáša Kmiťa. 
 
3. Celkovú činnosť klubu za rok 2016 zhodnotil Miroslav Haviar. Konštatoval 
postupné zlepšovanie podmienok v lodenici: rekonštrukciu elektrických rozvodov, 
sauny a kúpeľne, ako aj pokračujúcu rekonštrukciu šatní. 
 
4. Správu o hospodárení klubu predniesol Roman Buček.  

 
PRÍJMY NA ÚČTE
členské 4,315.00 
2% z dane 7,616.51 
úroky 0.55
dotácie zo SZRK 2,746.00 
dotácia z KŠK 1,028.37 
vrátenie pôžičky FTVŠ 15,000.00 
spolu 30,706.43 

 
VÝDAVKY NA ÚČTE
Faktúry a poplatky 8,665.95 
doplnenie pokladne (výber v hotovosti) 5,427.00 
spolu 14,092.9 

 

PRÍJMY DO POKLADNE  
Počiatočný stav v pokladni 93.27 
Doplnenie pokladne 5,427.00 
Štartovné z Pohára Slávie a Karloveského 
Bobra 1,032.00 
Vklad za ubytovanie na Skalke 1,000.00 
spolu 7,552.27 

VÝDAVKY Z POKLADNE

príprava mládeže, PHM, oprava kajút a údržba 
lodenice, kar, výdavky na Pohár Slávie...
spolu 7,485.55 

zostatok v pokladni 66.72



 
 
 
5. Prebehli voľby do výkonného výboru na nadchádzajúce volebné obdobie: 

- Do výboru sa volilo 7 členov z 10 nominovaných členov 
- Volilo 19 členov 
- Na najbližšom zasadnutí si výkonný výbor spomedzi seba zvolí: predsedu, 

kapitána, tajomníka, pokladníka, hospodára 
- Výsledky volieb sú v nasledovnej tabuľke 

 
poradie  meno  počet hlasov  zvolený do výboru 

1  Roman Buček  16  áno 

2  Peter Pecsuk  16  áno 

3  Marián Lachkovič 15  áno 

4  Miro Haviar  15  áno 

5  Maroš Dvorský  14  áno 

6  Tomáš Slovák  10  áno 

7  Lucia Kvetáková  10  áno 

8  Filip Petrla  9  nie 

9  Boris Dekan  8  nie 

10  Roman Markusek 2  nie 

 
 
V rámci verejnej diskusie boli prebrané nasledovné témy: 

 
6. Prebehla diskusia o financovaní opravy šlepu. Detaily sú uvedené v zápisnici 
z výboru z 8.12.2016. 
7. Jeden ohrievač bude v posilňovni zapnutý non-stop. Žiadame členov aby ho 
nevypínali. 

 
 
V Bratislave 27.02.2017 
Zapísal: Maroš Dvorský 


